
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

konaného dňa 16.12.2021 v Lechnici 

 
1. Otvorenie zasadnutia o 17:04 hod.  

Starosta privítal prítomných poslancov na poslednom plánovanom tohtoročnom zasadnutí a skonštatoval, že zo 

zasadnutia sa ospravedlnili p. Anna Glejdurová a Ján Navalaný, ktorí sú pracovne v zahraničí. 

Vzhľadom na účasť skonštatoval uznášaniaschopnosť.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ: Jozef Musala 

Overovatelia: Renáta Nedoroščíková, František Danielčak 

 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

Vzhľadom na to, že nikto z prítomných nemal žiadne ďalšie návrhy k programu zasadnutia, starosta predniesol 

návrh uznesenia. 

 

Uznesenie č. 16/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva. ZA 3, 

PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 

 

4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

Starosta predniesol rozpočtové opatrenie, o ktorom boli poslanci informovaní materiálmi doručenými spolu 

s pozvánkou na zasadnutie OcZ. Starosta zdôraznil najdôležitejšie príjmy a výdavky, taktiež poukázal na úpravy 

zdrojov v tomto rozpočtovom opatrení. Vzhľadom na to, že poslanci mali materiál preštudovaný a nemali k nemu 

žiadne výhrady a ani doplňujúce otázky, starosta predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 17/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2021. ZA 3, PROTI 0, 

ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 
 

5. Návrh rozpočtu na roky 2022-2024 a schválenie rozpočtu na r. 2022 

Starosta predniesol návrh rozpočtu na r. 2022-2024, pričom uviedol, že rozpočty na roky 2023 a 2024 sú skôr 

informatívne a sú vyrovnané. Rozpočet na rok 2022 bol zostavený podrobne s rozpisom jednotlivých aktivít, 

ktoré obec plánuje realizovať v roku 2022. Rozpočet na rok 2022 je navrhovaný ako vyrovnaný rozpočet. 

Grivalský – ktoré cesty sú plánované na r. 2022?  

Starosta – plánovaná je cesta k s.č. 78 a podľa možností aj cesta k s.č. 110 

Nedoroščíková – Je v rozpočte zahrnutá aj spoluúčasť na prípadné spolufinancovanie kanalizácie na hornom 

konci? 

Starosta – nie to v rozpočte nie je, nakoľko ešte nevieme, či nám bude vyhovené a žiadosť o dotáciu bude 

schválená. V prípade, že nám našu žiadosť schvália, obecné zastupiteľstvo môže kedykoľvek počas roka 

rozpočtovým opatrením schváliť výšku finančných prostriedkov na spolufinancovanie. 

Starosta predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 18/2021: Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu na roky 2022-2024 a schválilo 

rozpočet na rok 2022 ZA 3, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 

 

6. Prerokovanie a schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb. 

Starosta uviedol, že v materiáloch, ktoré boli zaslané poslancom spolu s pozvánkou, bola aj „cesta“ na dokument 

Komunitný plán sociálnych služieb, ktorý je zverejnený na web sídle obce. Keďže nikto z prítomných nemal 

žiadne ďalšie otázky starosta predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 19/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb. ZA 3, PROTI 0, 

ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 

 

7. Smerdžonka 

Starosta informoval poslancov, že ministerstvo vnútra nám vrátilo náš návrh na určenie názvu miestnej časti 

Lechnica – časť kúpele Smerdžonka s odôvodnením, že je potrebné najprv miestnu časť vytvoriť. Takže by sme 

mali absolvovať nový proces prostredníctvom OÚ v sídle kraja a síce vytvorenie m.č. Lechnica časť kúpele 



Smerdžonka. Ďalej uviedol, že overoval proces vytvorenia a ten je nasledovný: 

-Návrh na určenie názvu časti obce prerokovaný na verejnom zhromaždení obyvateľov obce 

-Uznesenie zastupiteľstva, definícia územia a odôvodnenie (toto už máme spracované) 

-cca polročný proces, kde overia súlad názvu a vykonajú úkony vo vzťahu k ministerstvu 

Grivalský – čiže do doby kým nebude verejné zhromaždenie je tento proces mimo nejakého rokovania a riešenia? 

Starosta – Áno, ale zároveň tieto procesy nie sú riešené v poslednom roku pred komunálnymi voľbami. 

 

Uznesenie č. 20/2021: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o návrhu postupu riešenia 

územia Smerdžonka. ZA 3, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 

 

8. Prerokovanie a schválenie VZN č. 2/2021 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 

odpadom na území obce Lechnica. 

Starosta uviedol, že VZN sa týka hlavne novozavedeného zberu BRKO, ktorý by mali obce realizovať 

prostredníctvom zbernej spoločnosti. Alternatívou je, že 100 % domácností bude tento odpad 

kompostovať. V prípade, že by sme odpad vyvážali, analýzou bolo zistené, že by suma na osobu/rok 

vzrástla o min. 3 € 

Danielčak – ľudia si kompostujú sami. 

Starosta – presne tak. Zákon je skôr postavený vo vzťahu k bytovkám a mestám. Napriek tomu platí aj 

pre nás a musíme ho dodržiavať. 
 

Uznesenie č. 21/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č. 2/2021 o nakladaní s komunálnym 

odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce Lechnica. Prijatím tohto VZN sa 

zároveň ruší VZN č. 1/2016. ZA 3, PROTI 0, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 

 

9. Prerokovanie žiadosti p. Jozefa Džurného – odpredaj pozemkov na cintoríne. 

Starosta predniesol list (e-mail) p. Džurného. Uviedol, že cena je neadekvátna, nakoľko napriek tomu, že ide 

o záhradu v intraviláne je to pozemok, na ktorom sú hroby už dlhé desaťročia. Adekvátna ponuka môže vzísť po 

realizácii pozemkových úprav, resp. v prípade, že sa obe strany nedohodnú môže dôjsť aj k vyvlastneniu 

vzhľadom na verejný záujem za znaleckú cenu. 

Grivalský – cena navrhnutá p. Džurným je neadekvátna. 

Nedoroščíková – nemáme nejakú náhradu, ktorú by sme mu mohli ponúknuť? 

Starosta – máme pozemok hneď vedľa jeho domu avšak neviem či od domu po potôčik to geometricky 

bude vychádzať tak, aby dostal požadovanú výmeru. 
 

Uznesenie č. 22/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výkup pozemkov na cintoríne za podmienok 

stanovených p. Jozefom Džurným. ZA 0, PROTI 3, ZDRŽAL SA 0, NEPRÍTOMNÍ 2 

 

10. Infoblok 

Starosta informoval poslancov o stave financií, prebiehajúcich a pripravovaných aktivitách, plánoch na rok 2022 

a ostatných náležitostiach súvisiacich so samosprávou. 

 

9. Diskusia 

P. Nedoroščíková uviedla, že zo zdravotných dôvodov musí skončiť s prenájmom nebytových priestorov, ktoré 

má v nájme od obce s tým, že nájom postúpi  v zmysle zmluvy tretej osobe p. Anne Dudovej bytom Lechnica 66 

na dobu, ktorá jej bola schválená obecným zastupiteľstvom a síce do 31.5.2025.  

Starosta aj poslanci uviedli, že v tom nevidia problém. Starosta vyhotoví dohodu o skončení nájmu s postupením 

nájmu tretej osobe a p. Dudovej vyhotovíme novú nájomnú zmluvu. 

 

10. Uznesenie 

Uznesenie je prílohou každého prerokovaného bodu. 

 

11. Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a poprial pekné a pokojné sviatky. 

 



Zasadnutie ukončené o 18:37 hod. 

 

Zapisovateľ:  Jozef Musala 

 

Overovatelia:  Renáta Nedoroščíková 

 

   František Danielčak 


